

## Referat styremøte 5 - 10 juni 2026 19-21

**Referent: Gorm**

| Sak          |                             | Saksliste                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   |
|--------------|-----------------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| <b>38/26</b> | <b>Referat</b>              | Godkjente referatet fra styremøtet 6. mai 2026.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             |
| <b>39/26</b> | <b>Referatsaker</b>         | <p>Notert:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Grethe og Eiolf er meddelt behandlingen av deres forslag på årsmøtet</li><li>- Brønnøysund er oppdatert</li><li>- Utsendingen av årsmelding, regnskap og årsmøtereferatet til ikke-medlemmer:<ul style="list-style-type: none"><li>○ Vårt adresseregister for disse er ikke ajour, og flere får ikke det vi sender.</li><li>○ En hytteeier sender utførlig eposter om hvor ille veglaget organiserer Stølsvegen.</li><li>○ Etter Knuts innlegg om årsmøtet på FB «Vi som er glad i..», oppga én ny hytteeier i Smørlia epostadressen sin slik at hun kan få eposter fra vellet.</li></ul></li><li>- Stølsvegen behandlet sakene vi spilte inn. Vi kan være tilfredse med at sakene ble behandlet seriøst. Egen sak om fartsskilt nedenfor.</li></ul> |
| <b>40/26</b> | <b>Nettsiden</b>            | Gjennomgang av nettside. Gratulerer og klapp så skulder til Mikkel. Nettsiden åpnes via <a href="http://smorlifjelletvel.com">smorlifjelletvel.com</a> . Nettsiden er på god vei, men ikke ferdig. Flere referatfiler skal legges inn, linker og annet skal bli supplert etter hvert. Under 'Hva skjer' skal vi før sommerferien legge inn melding om høstens dugnader, mv.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 |
| <b>41/26</b> | <b>Sommer-aktiviteter 1</b> | <p><b>Gapahuk:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Meningsutveksling rundt gapahuk. Diskusjon rundt kostnader og plassering fortsetter.</li><li>- Følges opp med felles rekon når vi kan gjøre dette i fellesskap.</li><li>- Kjetil og Gorm</li><li>- Det er forespurt om mulig «spons» av rabatter hos BM Leira via Ranheim AS.</li></ul> <p>Gorm følger opp.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              |
|              |                             |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             |

## Smørlifjellet vel

|              |                                 |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             |
|--------------|---------------------------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
|              | <b>Sommer-aktiviteter 2</b>     | <b>Sommerstier</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- bestilt 3 nye skilt til direktestien til Binnhovd. Knut planlegger en junitur for å sette dem opp. Iverksettes.</li> <li>-</li> <li>- Gorm tok på seg å rydde de første metrene av stien fra Smørli til Dette er pågående. Gorm</li> </ul>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      |
|              | <b>Sommer-aktiviteter 3</b>     | <b>Ministølstevnet:</b><br><br>Blir omgjort til dugnad i stedet. Dato lørdag 8. august.<br><br>Hvis stølsboka er ferdig, ville det være en fin anledning til å dele/ vise den ut til mange. Litt mange ukjente faktorer pr. i dag.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          |
|              | <b>Sommer-/høst-aktiviteter</b> | <b>Løyperydding</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Hvis vi har en august-dugnad, så arrangere vi også én høstdugnad den helga Oslo og Innlandet har overlappende høstferie, lørdag 3. oktober (Oslo har uke 40 og Innlandet 41) Spikret.</li> <li>- Ole David Sofienlund sendte i dag et bilde av en tavle som vellet kan få – til løypekart på Høgda. (Laget av elever i Drammen. Skal vi ta i mot dette? Styret vedtok å takke høflig nei, og begrunnet dette med at oppsettingen krever div. innkjøp og arbeid, samt at vi pådrar oss et vedlikehold av stativet.</li> </ul> <p>Uke 40 / 41 Løyperydding / bygging av underlagsstøtte i svingen innerst (syd) Fjeslitjednet. Vi må få godkjenning til felling av trær til belastningsbarriere mot vannet. Knut snakker med grunneier Terje Steifinnsbø.</p> <p>Flere kan stille med motorsag og mannkraft.</p> |
|              | <b>Stølsboka</b>                | Styret har i dag fått info fra Arve Landmark som forfatter boka. Han tenker nok at vi bør ta denne saken slik Terje skisserte i en epost. Vellet skal stå for salget. 112 sider, pris ca kr 300. Det ble kommentert at et litt mer «sexy» omslag kanskje kan være en ide. Teste salget mot medlemmer av Vellet og evt vise frem og selge på samlinger som f.eks dugnad, samt utsendelse / promotering på Vel side og ved fremsyning av et eksemplar ifbm dunad / stevne / mail osv. Lederen hevdet at alle hytter bør ha denne boka.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        |
| <b>43/26</b> | <b>Stølsvegen</b>               | <ul style="list-style-type: none"> <li>- Gorm lager 2 «ekte» 40 fartsskilt og etabler. Nøyaktig plassering ble ikke bestemt.</li> </ul>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     |
| <b>44/26</b> | <b>Adresseregister</b>          | Litt utrivelig at vi har et så frynsete adresse-register for ikke-medlemmer. Skal vi sende sms til de ikke-medlemmene som har uajour epostadresse og spørre om de vil gi oss korrekt epost-adresse? Det er mulig at epost-bestilling av stølsboka kan gi oss mange av epostene vi mangler. Det ble ikke vedtatt noe her.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    |
|              |                                 |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             |

## Smørlifjellet vel

|              |                        |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              |
|--------------|------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| <b>45/26</b> | <b>Neste styremøte</b> | 27. august                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   |
| <b>46/26</b> | <b>Eventuelt</b>       | <p>Alle hytteeiere som er registrert i Brøyte, har fått melding om at denne blir erstattet av appen HYTTETJENESTER. Knut hadde før møtet snakket med Hovrud om dette, og Hovrud bekreftet denne overgangen.</p> <p>Knut hadde sett på appens innhold både på mobil og pc. Han registrerte at det var flere begrepsmessige avvik mellom app og nettløsning. Knut hadde sendt spørsmål om dette til app-leverandøren, men ikke fått svar ennå.</p> <p>Når vi har mer info - legges dette ut på «Vi som er glad i » og på vellets nettside.</p> |